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Bomenkap bij Vomar 

roept veel reacties op 

Op het bericht in het vorige nummer 

van Paxnieuws over het kappen van 

de vier grote bomen voor de nieuwe 

inrit van de Vomar zijn meerdere 

reacties gekomen. 

Allereerst heeft de HCnieuws van 

woensdag 9 april er aandacht aan 

besteed en zijn in de gemeenteraad 

vragen gesteld door GroenLinks. De 

eerste reactie van de wethouder was dat 

Hoorne Vastgoed (de eigenaar van 

Vomar) zonder medeweten van de 

gemeente de bomen had gekapt. En 

voor het kappen van vier bomen in 

plaats van drie was geen vergunning 

gegeven.  

De wijkraad heeft hierna een stevige 

brief naar de gemeente gestuurd met 

vragen over hoe dit kon gebeuren. Ook 

eiste de wijkraad dat de gemeente een 

flinke boete (5.000 euro) betaalt wegens 

het illegaal kappen van de vierde boom. 

Bewoners die in hun eigen tuin een 

boom zonder vergunning kappen, 

krijgen daar immers ook een boete 

voor. Dat geld moet de gemeente dan 

aan een bomenstichting schenken. 

Verder eiste de wijkraad zeggenschap 

over de herplanting van vier nieuwe 

bomen in de wijk. Dit mogen dan geen 

dunne sprieten zijn, maar al wat flinkere 

bomen.  

Inmiddels zijn we alweer wat verder in 

de tijd en heeft de woordvoerder van de 

wethouder laten weten dat er een 

nieuwe boom wordt geplant met een 

diameter van 18 tot 20 centimeter.  

Naast de reacties van de gemeente 

hebben ook meerdere bewoners uit Pax 

op het bericht in Paxnieuws gereageerd. 

Een bewoner die dichtbij de inrit van de 

Vomar woont was blij dat de bomen weg 
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zijn vanwege de schaduw die de bomen 

in de tuin gaven. Andere bewoners uit 

andere straten in Pax schreven over 

vergelijkbare situaties in hun directe 

woonomgeving. Bij hen in de buurt 

waren grote gezonde bomen gekapt en 

kwamen er dunne boompjes voor terug.  

Een opmerkzame bewoner attendeerde 

op een bericht twee pagina’s verder in 

dezelfde HCnieuws, waarin staat 

beschreven hoe de gemeente voor een 

groenere openbare ruimte gaat zorgen. 

Een nieuwe leidraad moet ervoor zorgen 

dat de Haarlemmermeer groener wordt. 

“Want de Haarlemmermeer is trots op 

zijn bomen en daarom worden gezonde 

en veilige bomen niet zomaar gekapt.”  

Tja, blijkbaar is niet iedereen bij de 

gemeente op de hoogte van deze 

nieuwe leidraad. De afdelingen 

groenvoorziening en handhaving in 

ieder geval niet.  

We blijven het kritisch volgen en zijn blij 

met de betrokkenheid en reacties van 

de lezers van Paxnieuws.  

Even voorstellen: Joop 

Huiskes, lid wijkraad  

Wie is Joop Huiskes? 

Ik kom uit Enschede en ben via via in 

Hoofddorp gekomen doordat ik bij 

Fokker werkte. 

Hoe lang zit je in de wijkraad? 

Ik zit nu tweeënhalf jaar in de raad, 

waar ik lid ben van werkgroep verkeer. 

Wat bevalt je in Pax? 

Pax is leuk doordat het een groene 

woongemeenschap is. 

Wat mis je in Pax? 

Ik zou het niet weten. 

Wat kan er beter in Pax? 

Waar ik mij aan kan ergeren is dat 

mensen denken dat de groenstrook 

achter hun huis gebruikt kan worden als 

vuilnisbak. Langs de Asserweg zie je dat 

geregeld. Ik zie het omdat ik vaak door 

Pax loop. 

Wat zeg je tegen vreemden als je 

moet uitleggen waar je woont? 

Ik zeg tegen mensen altijd dat de molen 

het gezicht is van Pax. 

Welke plek in Pax beveel je in het 

bijzonder aan? 

De molen. 

Wil je nog iets kwijt waar niet naar is 

gevraagd? 

Nee hoor, daar heb ik geen behoefte 

aan.  
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Vacatures  

Werkgroep Sociaal 

zoekt vrijwilligers  

Ben jij betrokken bij de buurt en wil je 

een verschil maken in het leven van de 

bewoners van Wijk Pax? Dan is deze 

vrijwilligersrol iets voor jou! 

De Werkgroep Sociaal van de Wijkraad 

Pax zoekt nog enkele enthousiaste 

medewerkers om te helpen bij het 

aanpakken en afhandelen van sociale 

vraagstukken die spelen in onze wijk. 

Wat ga je doen? 

 Signaleren en bespreken van 

sociale uitdagingen in de wijk. 

 Ondersteunen bij het organiseren 

van initiatieven en activiteiten om 

sociale verbondenheid te 

versterken. 

 Communiceren met bewoners, 

instanties en medeleden van de 

werkgroep om problemen op te 

lossen en kansen te benutten. 

 Een luisterend oor bieden en het 

welzijn van wijkbewoners 

verbeteren. 

Wat vragen wij? 

 Een warme en sociale 

persoonlijkheid. 

 Interesse in het welzijn van 

mensen en de dynamiek van een 

gemeenschap. 

 Bereidheid om enkele uren per 

week te besteden aan dit 

belangrijke werk. 

 Goede communicatieve 

vaardigheden en een 

oplossingsgerichte houding. 

 Deelname aan de Wijkraad eens 

per zes weken. 

Wat bieden wij? 

 De kans om bij te dragen aan een 

hechte en leefbare gemeenschap. 

 Een waardevolle ervaring in een 

inspirerende 

vrijwilligersorganisatie. 

 De mogelijkheid om jouw ideeën 

en talenten in te zetten voor het 

welzijn van de wijk. 

 Nieuwe contacten en verbindingen 

binnen de buurt. 

Help mee om Pax nóg leefbaarder te 

maken! 

Wil jij jouw steentje bijdragen aan de 

sociale aspecten van onze wijk? Sluit je 

aan bij onze gedreven en gezellige 

werkgroep. Samen maken we het 

verschil! 

Interesse? Neem contact op met 

Wijkraad Pax via info@wijkraadpax.nl en 

ontdek hoe jij jouw rol kunt vervullen 

als vrijwilliger. We kijken uit naar jouw 

betrokkenheid! 

Wijkraad zoekt 

secretaris 

Na het aangekondigde aftreden van Ton 

van Bentem als secretaris is de wijkraad 

nog steeds op zoek naar een opvolger. 

Inmiddels is het takenpakket van het 

aanstaande bestuurslid zodanig 

vereenvoudigd dat de werklast geen 

bezwaar meer kan zijn. Wel krijgt de 

nieuwe secretaris de mogelijkheid om 

een rol te vervullen in het bestuurlijke, 

culturele en sociale leven van Pax. De 

invulling daarvan hangt helemaal van de 

persoon af. Belangstellenden kunnen 

een mailtje sturen naar George Hille, 

voorzitter@wijkraadpax.nl.  

mailto:info@wijkraadpax.nl
mailto:voorzitter@wijkraadpax.nl
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Met Netty vertrekt ook 

loodgietersbedrijf Ton 

Groenendijk 

Afscheid van Pax 

De bus van loodgieter Ton Groenendijk 

was al twee jaar niet meer te zien in de 

Dunantstraat na het plotselinge 

overlijden van de naamgever. Maar nu 

verdwijnt ook de administratie van het 

bedrijf uit de wijk.  

Weduwe Netty Groenendijk vindt het 

huis voor haar alleen veel te groot. Zo 

verdwijnt na vijftig jaar een stukje 

bedrijfsgeschiedenis uit Pax. Netty: “Ik 

ga eerst een paar maanden bij mijn 

dochter in Nieuw-Vennep logeren, en in 

die tijd ga ik op zoek naar een 

appartement aan de rand van het 

centrum.” 

Iedereen kende wel de goedlachse 

loodgieter Ton Groenendijk, tevens 

verdienstelijk biljarter. Zijn busje 

vertrok dagelijks vanuit de Dunantstraat 

en keerde er vaak tussen de middag 

even terug voor de lunch of een kop 

koffie, want Ton en Netty hadden een 

goed huwelijk, dat een halve eeuw heeft 

geduurd. Netty: “Wat ben ik blij dat Ton 

ons vijftigjarig huwelijksfeest nog heeft 

mogen meemaken. Hij wilde dat zo 

graag. En het is ook een geweldig feest 

geweest.” 

Overigens was tot voor kort nog 

regelmatig de bus van Ton jr. in de 

straat te zien. Maar daarop stond niet 

dat hij de loodgieter toebehoorde. 

Netty: “Het klinkt decadent, maar Ton jr. 

heeft het zo druk, dat hij geen tijd en 

ook geen zin heeft om telkens te 

worden aangesproken voor een klus. Als 

de mensen hem nodig hebben, zegt hij, 

weten ze hem toch wel te vinden.” 

Jong gezin 

Het pasgetrouwde paar Netty Bons en 

Ton Groenendijk kwam in 1975 in Pax 

wonen samen met vele andere jonge 

gezinnen. Ze kregen vier kinderen, van 

wie Ton jr. de zaak heeft overgenomen. 

Netty: “Vroeger was je druk met de 

kinderen en je werk. Nu zijn de kinderen 

het huis uit. Dat heeft de sfeer 

veranderd. Het zijn dezelfde mensen, 

maar ze zijn allemaal een halve eeuw 

ouder. Ik vind dat soms best 

confronterend. Aan de andere kant, 

doordat je elkaar vaker ziet is het ook 

gezelliger geworden.” 

Dat gezegd hebbend, voegt ze eraan 

toe: “Alleen, als ik ’s avonds de deur 

dichtdoe, ben ik alleen. De televisie is 

mijn grote vriend geworden. Dat was 
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niet zo toen Ton nog leefde. Dan 

besprak je de dag, deed je dingen 

samen. Ton en ik hielden bijvoorbeeld 

erg van dansen. Dat was echt ons ding: 

stijldansen, rock ’n roll, alles eigenlijk. 

Nu zie ik op de televisie wel eens 

mensen dansen, dan word ik 

weemoedig.” 

Weemoedig wordt Netty ook nu ze het 

huis aan het leegruimen is. Netty: “Ton 

hield van mooie kleren. Zijn kleren 

hangen nog in de kast. Die breng ik 

naar de kringloop. Overdag werkte hij in 

zijn kloffie, maar als hij ’s avonds 

thuiskwam, was het eerste wat hij deed 

zich verkleden.  

“Ik deed laatst met mijn dochter de 

klerenkast open. Daar hingen zijn 

jasjes, overhemden, broeken. Alles 

keurig op een rij, want zo was Ton. En 

dan zijn geurtjes en zijn 

scheerapparaat. “Goh, mam”, zei m’n 

dochter. “We keken elkaar aan en 

moesten allebei slikken.” 

Netty heeft geleerd ermee om te gaan 

dat Ton er niet meer is, maar wennen 

doet het niet. Ze verwacht met de 

verhuizing een nieuwe weg in te slaan, 

te beginnen met een verhuizing en een 

cruise langs de Noorse fjorden. Netty: 

“Voorlopig ga ik terug naar Nieuw-

Vennep, waar ik oorspronkelijk vandaan 

kom en waar mijn dochter woont. En als 

ze me beu is, kan ik naar mijn dochter 

in Haarlem. Maar hoe dan ook, ik ga een 

nieuwe levensfase tegemoet. Ik ben er 

niet bang voor, maar dit was zeker niet 

gebeurd als Ton nog had geleefd.”   

 

Straatnaamgevers 

Steve Biko 

Steve Biko (1946-1977) was in 1968 een 

van de oprichters van de strijdbare en 

zelfbewuste South African Students’ 

Organisation (SASO). Daarin vervulde hij 

door zijn charisma en welsprekendheid 

al gauw een belangrijke rol. Hij maakte 

de SASO tot een geweldig succes en 

Biko groeide uit tot een van de 

invloedrijkste tegenstanders van het 

apartheidsregime in Zuid-Afrika. 

 

Zijn populariteit en invloed bleven niet 

beperkt tot de studentenwereld en hij 

werd een lastige doorn in het oog van 

het Zuidafrikaanse apartheidsregime.  

Dat bleef niet zonder gevolgen. Op 18 

augustus 1977 werd hij gearresteerd bij 

een wegcontrole en in een politiecel in 

Port Elisabeth zwaar mishandeld. 

Daarbij liep hij ernstig hersenletsel op.  

Dat was ook weer niet de bedoeling en 

in de achterbak van een pickup truck 

werd hij over 1.200 kilometer naar een 

ziekenhuis in Pretoria vervoerd. Daar 

arriveerde hij meer dood dan levend. Hij 

werd echter niet naar binnen gebracht, 

maar de “ambulancebroeders” lieten 

hem naakt en gebonden buiten het 

ziekenhuis achter. Daar werd  hij op 11 



PAXNIEUWS Nr. 20 7 mei 2025 

 

september 1977 gevonden. Alleen werd 

Steve Biko niet alsnog naar binnen 

gereden, maar werd hij naar een 

politiecel gebracht. Daar overleed hij 

een dag later. Volgens de autoriteiten 

door een onbekende doodsoorzaak, 

maar iedere Zuidafrikaan wist wel beter. 

Hij was gestorven door een 

onmenselijke behandeling van de 

blanken. De verontwaardiging onder de 

zwarten, kleurlingen en goedwillende 

blanken was enorm. Zijn uitvaart werd 

een demonstratie die zijn weerga niet 

kende.  

Daarnaast was de sfeer in Zuid-Afrika 

sinds een jaar toch al behoorlijk 

gespannen. Op 16 juni 1976 waren bij 

een protestmars in de township Soweto 

tientallen demonstranten door 

politiekogels om het leven gekomen. 

Dat brute optreden had de wereld 

wakker geschud. Daar kwam de 

gewelddadige dood van Biko bovenop 

en kreeg de reputatie van het 

apartheidsregime opnieuw een 

gevoelige knauw.  

Nu sloeg de stemming wereldwijd om, 

ook in landen die zich tot dusver 

betrekkelijk afzijdig van het 

apartheidsprobleem hadden gehouden. 

Nelson Mandela (die destijds nog in de 

gevangenis zat) 

noemde na zijn 

vrijlating in 1990 

Steve Biko “de 

vonk die een 

veldvuur in heel 

Zuid-Afrika had 

aangestoken”. 

Ook de 

gemeenteraad 

van Hoofddorp was eind 1977 

verontwaardigd en raadslid Leo Mesman 

van GroenLinks stelde voor om de 

laatste straat in Pax naar de 

omgekomen anti-apartheidsactivist te 

vernoemen. Dat viel nog niet mee. Want 

hoewel alle raadsleden het 

Zuidafrikaanse apartheidssregime 

afkeurden, waren sommige partijen er 

niet van overtuigd dat Steve Biko zo 

vredelievend was. Dat predikte hij in elk 

geval niet. De strijdbare en 

charismatische studentenleider was van 

mening dat als de apartheid niet 

goedschiks verdween, het dan maar op 

een andere manier moest gebeuren.  

Steve Biko zocht het vooral in de 

psychologie. Zwarte mensen dienden 

hun onderdanige houding tegenover de 

arrogante blanken weg te leggen en 

moesten veel zelfbewuster worden. 

Het voorstel van Leo Mesman werd met 

een krappe meerderheid aangenomen 

en zo kreeg Pax zijn Steve Bikostraat, 

net als in Utrecht, Haarlem, Purmerend, 

Den Haag, Leiden, ’s Hertogenbosch, 

Waalwijk, Hengelo en Heerlen. 
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Interview met energie-

coaches: Samen op pad 

voor minder energie 

en meer 

duurzaamheid 

Wie zijn jullie? 

Aad Eggers en Martin Moningka. 

Waar wonen jullie? 

In de Dunantstraat.  

Jullie zijn energie-coaches, wat houdt 

dat in? 

Wij zijn vrijwilliger bij de Energiebank 

Haarlemmermeer en gaan huizen in de 

Haarlemmermeer langs om tips te geven 

over energiezuinige maatregelen aan de 

bewoners en om kleine verrichtingen te 

doen qua energiebesparing. Wij krijgen 

de adressen van de Energiebank (die 

deze vaak van Ymere ontvangen) en 

beginnen altijd met een intakegesprek. 

In het intakegesprek gaan we een 

checklist langs en maken daar een 

rapport van.  

Meestal beginnen we eerst met 

gloeilampen verwisselen. Alle  nieuwe 

materialen zoals lampen, besparende 

douchekoppen, tochtstrippen, 

enzovoort krijgen we van donateurs. Dit 

zijn bedrijven en de gemeente. Het 

rapport gaat naar de energiebank en de 

bewoners. Daarin staat wat we 

aantroffen en wat we gedaan hebben. 

We kunnen het hele huis doen. Allemaal 

isolerende- en verbruiksbesparende 

maatregelen. En we geven ook tips over 

de verwarming. We kijken ook hoeveel 

iemand verbruikt ten opzichte van 

landelijke gemiddelden. We gaan echt 

álles na.  In uitzonderlijke gevallen 

kunnen bijvoorbeeld woningen waar het 

heel erg  tocht en onvoldoende eigen 

geld is, gordijnen krijgen. Alles is gratis 

voor de bewoners. Wij hebben een 

startcursus gevolgd en bezoeken ook 

regelmatig bijscholingsbijeenkomsten 

om dit werk zo goed mogelijk te doen.   

Hoe lang doen jullie dit al? 

Martin meer dan een jaar en Aad 2,5 

jaar.  

En waarom doen jullie dit? 

Omdat we dit leuk vinden. Martin: ‘Ik  

heb als zelfstandige gewerkt en wilde 

wel wat doen. En kwam Aad tegen. Wij 

werken samen als duo. Leuk om onder 

de mensen te komen en mensen te 

helpen met energie te besparen, want ik 

heb een financiële achtergrond.‘ 

Aad: ‘ik heb een technische achtergrond 

en ik maak mij zorgen over hoe het gaat 

in de wereld met het klimaat. Dit gaat 

mij echt aan het hart. Ik heb een 

kleinkind en denk daar ook aan.’ 
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Hoeveel dagen zijn jullie hiermee 

bezig? 

Ongeveer 2 à drie dagdelen per week. 

We willen dit wel wat minderen. Het zijn 

niet alleen de bezoekjes die tijd kosten, 

we moeten ook de rapportages 

schrijven. Er zijn nog wel nieuwe 

coaches nodig. Er zijn er nu ongeveer 

dertig in de Haarlemmermeer. Je kunt je 

altijd aanmelden.  

Wie zijn jullie klanten? 

Iedereen in de Haarlemmermeer, maar 

met name huurders.  

Wat hebben jullie tot nu toe bereikt? 

Mensen zijn vaak erg blij met wat wij 

voor hen doen. Veel blije en gastvrije 

mensen en gemotiveerd om onze tips 

op te volgen. En met de gratis spullen. 

We komen soms terug met een extra 

maatregel zoals nieuwe gordijnen. 

Wat is er leuk aan dit werk? 

Dat je iets voor de mensen betekent. 

Dat mensen aandacht krijgen en 

daadwerkelijk wat aan duurzaamheid 

doen. 

Waar moeten mensen zijn voor advies 

en hulp? 

Bij de Energiebank Haarlemmermeer. We 

maken ook mond-tot-mondreclame.  

Wat willen jullie nog kwijt? 

Wij gaan altijd samen op pad. We 

kennen elkaar via onze dochters die in 

de buurt samen speelden. Beiden waren 

paardenmeisjes en werden zo 

vriendinnen. 

Het is vrijwilligerswerk en het is gratis 

en iedereen kan contact met de 

Energiebank  opnemen!  Meer 

informatie over grote maatregelen of 

het maken van een afspraak via: 

www.energiebankhaarlemmermeer.nl 

tel: 023 20 40 187 

Kort nieuws 

Isolatiesubsidie 

Eigenaren van een woning met een 

WOZ-waarde tot 445.000 euro en een 

energielabel van D, E, F of G kunnen in 

aanmerking komen voor een subsidie 

ten behoeve van een vloer- of 

glasisolatie. De zaak wordt behandeld 

door het Energieloket Haarlemmermeer. 

Meer informatie op:  

https://www.energielokethaarlemmerme

er.nl/isolatiesubsidie 

Jubileumboek Pax 

Het fotoboek over vijftig jaar Pax heeft 

dertig inschrijvers opgeleverd. 

Samensteller Ton van Bentem heeft de 

boeken eind april ontvangen. Zij kosten 

€34,00 per stuk. Mochten er mensen 

zijn die alsnog een exemplaar willen 

hebben, dan kunnen zij dit laten weten 

via het e-mailadres 

jubileum@wijkraadpax.nl. De prijs is 

voor nabestellingen wel flink hoger 

geworden, namelijk €49,50. 

Gevaarlijke Paxlaan 

Wijkraadvoorzitter George Hille heeft op 

10 april de gemeenteraad bijgepraat 

over de slechte staat van de fietspaden 

in Pax en de levensgevaarlijke situaties 

http://www.energiebankhaarlemmermeer.nl/
https://www.energielokethaarlemmermeer.nl/isolatiesubsidie
https://www.energielokethaarlemmermeer.nl/isolatiesubsidie
mailto:jubileum@wijkraadpax.nl


PAXNIEUWS Nr. 20 7 mei 2025 

 

die zich op de Paxlaan voordoen door 

toegenomen drukte, onoverzichtelijke 

kruisingen en te hard rijdend verkeer. 

Of de boodschap is overkomen is nog 

even afwachten. Na aanvullende vragen 

van enkele raadsleden wezen de 

antwoorden van de wethouders 

Marjolein Steffens – Van de Water en 

Marja Ruigrok niet op een grote 

bereidheid tot actie. De bijdrage van 

George Hille en de antwoorden van de 

wethouders zijn te zien via: 

https://gemeenteraad.haarlemmermeer.nl/

Vergaderingen/Raadsplein/2025/10-

april/17:00  

Overlast en ongemak 

Regelmatig krijgt de wijkraad de vraag 

of er iets kan worden gedaan aan 

hondenpoep, harde muziek op straat, 

zwerfvuil of caravans die langdurig 

een parkeerplaats bezet houden. Het 

antwoord daarop is: Nee, de wijkraad 

is daartoe niet bevoegd. Wel daartoe 

bevoegd zijn de buitengewoon 

opsporingsambtenaren (BOA’s). Zij zijn 

in dienst van de gemeente en zijn er 

speciaal voor opgeleid ergernissen te 

voorkomen of op te lossen. Goed om te 

weten is dat zij identiteiten mogen 

controleren, processen-verbaal 

opmaken, boetes uitschrijven en zelfs 

personen aanhouden die verdacht 

worden van een strafbaar feit. 

In voorkomende gevallen staan er twee 

mogelijkheden open: de telefoon 

pakken en bellen met 0900 1852 of, als 

er minder haast bij is, een formulier 

invullen dat te vinden is op: 

https://haarlemmermeergemeente.nl/sc

hade-en-overlast-direct-melden 

De politie bellen kan ook, maar dan 

moet er wel sprake zijn van ernstige 

overlast of een onveilige situatie. Dat 

nummer is: 0900 8844. 

Boze bewoners 

Hammarskjöldstraat 

Bewoners van de Hammarskjöldstraat 

hebben bij de gemeente geklaagd over 

de vernielingen van de plantsoentjes bij 

basisschool De Caleidoscoop. Volgens 

de bewoners beschikt De Caleidoscoop 

niet over een 

duidelijk afgezet 

speelterrein en is er 

te weinig toezicht, 

waardoor de 

kinderen de 

groenvoorzieningen 

als speelterrein 

gebruiken, met alle 

gevolgen vandien.  

Wijkmanager David 

Michel heeft de 

dienst Groen en Onderhoud van de 

situatie op de hoogte gebracht, inclusief 

het verzoek om te bekijken of de boel 

kan worden hersteld. Maar, waarschuwt 

hij: “Kleinere werkzaamheden worden 

vaak snel gerepareerd. Grotere 

werkzaamheden moeten worden 

voorbereid en moeten we offertes 

vragen bij 

aannemers. 

Dat kost 

meer tijd.” 

https://gemeenteraad.haarlemmermeer.nl/Vergaderingen/Raadsplein/2025/10-april/17:00
https://gemeenteraad.haarlemmermeer.nl/Vergaderingen/Raadsplein/2025/10-april/17:00
https://gemeenteraad.haarlemmermeer.nl/Vergaderingen/Raadsplein/2025/10-april/17:00
https://haarlemmermeergemeente.nl/schade-en-overlast-direct-melden
https://haarlemmermeergemeente.nl/schade-en-overlast-direct-melden
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Vertragingen 

Het zal niemand zijn ontgaan, de Weg 

om de Noord wordt opgeknapt, wat tot 

gevolg heeft dat het langer duurt om 

Hoofddorp te verlaten en binnen te 

komen. Het werk duurt tot maandag 16 

juni 5.00 uur 2025.  

Daarna is de overlast dáár wellicht 

voorbij, maar de NAVO moet dan nog 

beginnen, wat betekent dat van 22 juni 

16.00 t/m 27 juni 05.00 de A44 en de 

A5 zijn afgesloten, terwijl de A4 wordt 

versmald. 

Het Servicepunt van de provincie Noord-

Holland laat weten dat het voor vragen 

bereikbaar is via telefoonnummer 0800-

0200600 (gratis) of per e-mail 

op servicepunt@noord-holland.nl. 

Projectplan 

Bernadotte- en 

Kelloggstraat klaar 

Bewoners van de Bernadotte- en de 

Kelloggstraat hebben van 

woningcorporatie Ymere het projectplan 

ontvangen, waarin wordt uitgelegd hoe 

de woningen worden gerenoveerd. 

Voornaamste wijziging met het concept-

plan is dat de warmtepomp niet 

doorgaat en de cv-ketel alleen wordt 

vervangen, als hij van 2015 of ouder is. 

Ymere houdt overigens twee slagen om 

de arm. Ten eerste geldt bij een 

dergelijke verbouwing de wettelijke 

verplichting dat 70 procent van de 

huishoudens het ermee eens moet zijn. 

De tweede slag om de arm is dat 

landelijke wetgeving de plannen kan 

doen wijzigen. Gewoonlijk is dat alleen 

een formele mededeling, maar nu de 

regering in de Voorjaarsnota heeft 

bekendgemaakt dat zij de huren twee 

jaar wil bevriezen, is het niet moeilijk te 

bedenken dat Ymere problemen kan 

krijgen met de financiering van het 

project. Andere woningcorporaties 

hebben daarvoor al gewaarschuwd.  

Maatvast baalt van 

consumptiegedrag 

Stichting Maatvast heeft de buurthuizen 

in de Haarlemmermeer, dus ook De 

Boerderij, laten weten dat de beheerders 

strenger gaan letten op het 

consumptiegedrag van de gebruikers. 

Volgens directeur Robert Zaal komt het 

te vaak voor dat gebruikersgroepen die 

in goed vertrouwen een sleutel hebben 

gekregen zelf consumpties meenemen, 

dan wel nalaten te noteren dat ze iets 

hebben gedronken. In de 

gebruikersovereenkomsten staat dat dit 

mailto:servicepunt@noord-holland.nl
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niet is toegestaan. De beheerders gaan 

hier scherper op letten. Directeur Robert 

Zaal: “Bij constatering van een 

overtreding van deze afspraak, volgt 

een gesprek met de locatiebeheerder. 

Bij herhaling zijn wij genoodzaakt de 

sleutel van de locatie in te nemen.” 

Stevige taal dus, na een inleiding waarin 

wordt toegelicht dat door de inflatie en 

de gestegen kosten de prijzen van 

koffie en thee met 10 cent omhoog 

gaan, terwijl een glas bier of wijn 15 

cent duurder wordt. 

Correspondentie 

Hoofdvaart College 

Hi, 

Zouden jullie eens kunnen onderzoeken 

wat er met het gebouw van het 

Hoofdvaart College gaat gebeuren? 

Met vriendelijke groet   

M.F. 

Antwoord: Hebben we gedaan. Maar de 

gemeente reageert niet, afgezien van de 

mededeling dat het verzoek om 

informatie is ontvangen. Daardoor zijn 

we niet verder gekomen dan een 

onbevestigd vermoeden dat buurman 

Nova College het gebouw gaat 

gebruiken.  

Plantsoen 

Schweitzerstraat 

Lezer M.H., die Paxnieuws erop wees dat 

in de Schweitzerstraat de verkeerde 

planten zijn geplant, vraagt of we er nog 

iets over gehoord hadden. Hij 

veronderstelt van niet, en vervolgt: “Dan 

vinden ze het gek dat de burger de 

overheid niet meer vertrouwt. Dat heeft 

alles te maken met begrip en 

verantwoordelijkheid. Als jij of ik een 

fout maakt, dan pak je de 

verantwoordelijkheid daarvoor en 

probeer je een oplossing te vinden al 

dan niet in overleg… Zo niet de 

gemeente, die slaat de deur gelijk 

dicht.. dat is arrogant, misbruik van 

macht. Zo’n beetje de helft van de 

nieuw aangeplante struiken is al 

vergaan, bruin en dor… Mooie 

gelegenheid om de fouten te herstellen, 

toch?” 

Antwoord: De commissie Groen van de 

wijkraad heeft inderdaad niets meer 

gehoord.  

Meterkast 

Ik woon met mijn gezin sinds 2004 in 

de Söderblomstraat. Afgelopen vrijdag 

hebben we een nieuwe keuken gekocht 

en stappen we over van koken op gas 

naar elektrisch. We hebben daarom 

Liander gemaild met het verzoek voor 

een 3-fasen aansluiting, waarvoor de 

meterkast inmiddels was vernieuwd. 

Maar! De aanvraag werd afgewezen! We 

hadden van alles verwacht, maar niet 

dit. Via een installatiebedrijf hebben we 

opnieuw een verzoek gedaan, maar ook 

dat werd afgewezen. Ongekend volgens 

het installatiebedrijf en ook 

onbegrijpelijk.  

We wonen met vier personen in een 

normale eengezinswoning, niks 
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bijzonders. Als ik lees dat de gemeente 

naar energieneutraal wil, vind ik dit heel 

bijzonder. Gemeente en Liander zitten 

kennelijk niet op een lijn. Terwijl dit 

adres al veertig jaar onderhoudskosten 

aan het net heeft afgedragen en nu mee 

wil ín vernieuwing, is dit niet mogelijk. 

Heeft u dit vaker gehoord? Kan heel Pax 

of oud-Hoofddorp niet over en is er op 

het net alleen nog plaats voor de 

enorme (nieuwe) bedrijven of 

nieuwbouw? Laat de gemeente ook hier 

haar bewoners in de steek die al jaren 

trouw zijn aan de vaste lasten? Net zoals 

dat zij de bewoners hoort in Pax over 

het groen maar vervolgens fout op fout 

maakt zonder die te willen herstellen?  

We zijn heel benieuwd hoe u hier naar 

kijkt. 

M.v.gr. 

A.N. 

Antwoord: Tijdens een van de reguliere 

overleggen met de gemeente kreeg de 

wijkraad te horen dat Liander twee extra 

elektriciteitshuisjes in de wijk wil 

plaatsen. Dat verhoogt de capaciteit van 

het elektriciteitsnet en zou uw probleem 

moeten oplossen. Op de 

vanzelfsprekende vraag van de wijkraad 

waar en wanneer die twee huisjes 

worden geplaatst, was het antwoord dat 

de wijk Pax nog niet aan de beurt was. 

Wanneer dan wel, was niet bekend. Een 

schrale troost is de toezegging dat de 

wijkraad meer hoort zodra er meer 

bekend is.  

 

Oproep 

Blijf vooral uw opmerkingen en 

suggesties insturen naar 

paxnieuws@wijkraadpax.nl. Ook foto’s 

zijn welkom. De redactie is er blij mee. 

Houdt er dan rekening mee dan we uw 

naam afdrukken, tenzij u daar bezwaar 

tegen maakt.  

Privacy 

Wellicht ten overvloede laat de redactie 

van Paxnieuws op deze plaats weten dat 

de emailadressen van de abonnees voor 

niets anders zullen worden gebruikt dan 

voor het verzenden van Paxnieuws. 
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